
Protok6l Nr XX\I
z obrad XX1I SesJt Rady Gminy Slawatycze

z dnla 3O kwietnia 2O1O r.

Sesja tnvala od godz.IO.OO do 12.OO

Obradom przewodniczyl :

J6zef Chomiczewski - Przewodniczqcy Rady Gminy

Porzadek obrad :

1. Otwarcie
2. Sprawy organizacyjne:

a ) stwierdzenie quorum
przyjpcie porz4dku obrad

c) przyjgcie protokotu zpoprzedniej sesji
3. Wnioski, interpelacje izapytania radnych
4. Sprawozdanie z wykonania budZetu Gminy za2OO9rok.
5. Zapoznarie Rady Gminy z opini4 RIO o przedl.o2onym

sprawozdaniu z wykonania bud2etu Gminy za 2OO9 rok -
wyst4pienie Wojta Gminy.

6. Zapoznanie Rady Gminy z Uc}rlwal4 Komisji Rewizyjnej o

wykonaniu bud2etu Gminy za 2OO9 rok w sprawie wniosku do
Rady Gminy o udzieleniu W6jtowi Gminy absolutorium -
wyst4pienie Przewodnicz4cej Komisji Rewizyjnej.

7. Zapoznanie Rady Gminy z opini4 RIO o wniosku Komisji
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wojtowi Gminy -
wyst4pienie Przewodnicz4cej Komisji Rewizyjnej.

8. Informacja z dzialilnoSci migdzy sesyjnej Gminy - wyst4pienie
W6jta Gminy

9. Podjecie uchwal w sPrawie:
- udzielenia Wojtowi absolutorium z t5rtulu wykonania

bud2etu GminY za2OO9 rok,
- zrnian w bud2ecie GminY na 2010 r.
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego

Osrodka Kultury w Slawatyczach za 2O09 rok,
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej

Biblioteki Publicznej w Slawatyczach za2OO9 rok,
- zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodq,
- wyraienie zgody na zbycie nierrrchomoSci.



10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.
Il.Zakonczenie obrad.

Ad. 1

Obrady XXV Sesji Rady Gminy Slawatycze oturorzyl i prowadzil
Jozef Chomiczewski - Przewodnicz4cy Rady Gminy, ktory powital
przybylych radnych, soltysow z terertu Gminy oraz goSci
zaproszonych: Funkcjonariusza Placowki StraZy Granicznej w
Slawatyczach p. Teteruka. , p. Grafin7 Wezgraj - Ksiggow4
Zakladw Uslug Wodnych w Parczewie .W obradach wzigli rownie2
udzial: Dariusz Trybuchowicz - W6jt Gminy, Arkadiusz Misztal -
Sekretarz Gminy, Ewa Lorenc - Skarbnik Gminy, Irena Patczyk -
Kierownik Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej, Boleslaw Szulej
- Dyrektor GOK, Miroslaw WiSniewski - Dyrektor Zespolu Szkot.

Ad. 2

a) na podstawie listy obecnoSci (stanowi4cej zal4cznik do
protokolu z Sesji) Przewodnicz4cy obrad stwierdzil, 2e w obradach
bierze wdzial 11 radnych na ustawowy sklad Rady 15, co stanowi
wladne quorum do podejmowania prawomocnych uchwal,

b) Ptzewodnicz4cy odczytal porz4dek obrad do porz4dku nie
wniesiono uwag i poprawek i w wyniku przeprowadzonego
glosowania- glosowalo 10 radnych zaprzyjgctem porz4dku obrad.

c) w kolejnym punkcie obrad Przewodnicz4cy zvtrocil sig do
radnych o zglaszanie uwag do protokotu. W wyniku ich braku
przyst4pil do przeprowadzenia glosowania - glosowalo 10 radnych
Protok6l zostal przyjQty przy lO glosach - za .

Ad. 3

Przewodnicz4cy obrad przed przyst4pieniem radnych do
zglaszania wnioskow , interpelacji i zapytai' udzielil glosu p.

Grairynie Wezgraj - ksiggowej Zakladw Uslug Wodnych w
Parczetire w zwiaal<tt z przygotowaniem projektu uchwab w
sprawie zatwierdzenia tar5rf dla zbiorowego zaopattzenia w wode
na terenie Gminy Slawatycze .Informuj4c radnych p. Wezgraj
poinformowala , 2e korekta ceny wody I m 3 wynika z
Rozporz4dzenia ktore naklada na zaklad przeprowadzenie



podwy2ki prakLycznie co 2 lata .W Zal<tadzie ewidencja jest
prowadzona dla ka2dego wodoci4gu oddzielnie jest to dobre
wyjScie poniewa2 rno2na w ka2dej chwili prze1ledzie. kaLdy
wodoci4g oddzielnie tj. zuirycie wody oraz jakie prace wykonywane
byly * danej miejscowoSci. Plukanie cieci przeprowadzone bylo w
2008 roku a wszelkie remonty wykonywane s4 na bielqco i
sukcesywnie poniewa-Z nie s4 stwarzane wowczas du|e koszty
niezbgdne do przeprowadzenia remontow. Zabieraj4c glos Wojt
Gminy poinformowal , 2e ta podwy2ka nie jest stosunkowo duZa
poniewaZ wynosi O,7 zl. f rn3 ale nie bylaby ona tak mocno
odczuwalna gdyby zatwierdzano zmianq ceny wody co roku. A
jeLeli chodzi o przeprowadzane remonQr , to Wojt ztxr6cil uwage ,

2e naleiry naprawii elewacje Sciany wschodniej na budynku
przepompowni. Odpowiadaj4c p, ksiggowa poinformowala , 2e
prace te s4 ujqte w planie na rok 2010.

W wyniku braku zapytaf p. Przewodnicz4cy przyst4pil do
przeprowadzenia glosowania nad przyjgciern uchwaly w sprawie
zatvtierdzenia tar5rf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodg na terenie
Gminy Slawatycze Glosowalo 11 radnych i uchwala zostala
przylgtaprzy 9 glosach - za ,2 glosach -przeciw i wstrzymuj4cych
-0.
Pan Przewodnicz4cy podzigkowal za ludzielenie wyjaSniei i udzial
w obradach p. Gra2ynie Wezgraj.

Nastgpnie przyst4piono do zglaszania wnioskow, interpelacji i
zapytan:

- radna Dorota Wojciechowska

zglosila interpelacjg w sprawie bezparlskich psow w Lisznej ,

ktore stwarzaj4 d:ule zagrohenie dla mieszkancow i dzieci w tej
miejscowoSci.
Do tej interpelacji dot4czyta r6wnie2 i swoj4 radna Irena
Pruniewicz w zuriry,ku z t4 sam4 sytuacj4 w Slawat5rczach.

- radny Jacek Mazaniuk

zglosil interpelacjg w sprawie :

- wzrnoLortego natgLenia ruchu du2ych samochodow cigZarowych
- TIROW stanowi to du2e zagrohenie i niebezpieczenstwo dla
korzystaj4cych z drog mieszkaric6w oraz dzieci i rnlodzieiry - radny



zwrocil uwage , 2e w t5zm czasie dobrze by bylo aby Policja pelnila
swoje dy2ury i patrole w naszej miejscowoSci.

- przedstawienie sprawy pozyskania budynku po StraZy
Granicznej na jakim to jest etapie,

- zorganizowanie zbi6rki odpad6w gabarytowych - przyczynilo by
sig to , 2e rnieszkancy nie wywozili by tych sprzgtow po lasach i
miejscach do tego nie przystosowanych,

- radny przedstawil rownieL radnym ustalenia i wa2niejsze
zagadnienia jakie zostaly omowione na zgromadzeniu
Migdzygmin nego Zwiry,l<t Celowego z f s w e Wlodawie.

- radna Irena Pruniewicz zglosila interpelacje w sprawie :

- natgienia ruchu du2ych samochodow cig2arowych Radna
poinformowala , 2e kontaktowala sig w tej sprawie zPolicj4 ale oni
rownie2 nie wiedz4 ile czasu bedzie to jeszcze trwalo.

- zuwocila sig z pytaniem do obecnego Dyrektora Zespolu Szkol o
przewidziany termin zebrania rodzicow , na ktor5rm to na1eiry
zunocic uwagq na to , 2e rodzice prrywoL4cy swoje dzieci do szkoty
zatrrymuj4 sig na przejSciu dla pieszych jest to zagroienie
poniewa2 przechodz4cy przez jezdnig nie maj4 wolnych pasow do
przejScia.

- Eugenia Szcztr Soltys MoSc Dolnych zabieraj4c glos stwierdzila
2e po opadnigciu wody w MoScicach powstal kolejny i rno2na
powiedziei du4z problem - du2e wysypiska Smieci , ktore zostaly
odkryte. Najgorszy problem jest z plywaj4cyrni pampersami
dziecinn5,nni i po osobach starszych i ptywajace plastiki nikt tego
nie sprz4ta widok jest w tej chwili nie ciekawy . Z kolei drugim
problemem jest wycinanie drzew na dzialkach PFZ .Zabierane sa
tylko drze:wa grube a nikt nie zabiera i nie porz4dkuje
pozostawionych galgzi , ktore bardzo utrudniaj4 przejazd.

- radny Waldemar Korzeniewski - zglosil interpelacjg w sprawie
dokonania naprawy przepustu.

- radna Irena Pruniewicz zwrocila sig z pytaniem , czy Rada
Gminy mo2e podj4i uchwale , w wyniku ktorej wsp6lnie z Policj4
lnoLna bedzie przej$c po posesjach i wyegzekwowai od wlaScicieli
dbanie o Dorzadek .



- radny Radoslaw Trzeciak - dokonanie oznakowania drog w
Slawatyczach - jest wieksze natglenie rrchu i rno2e dojSc do
wypadku.

Ad. 4

Przystgpuj4c do 4 punktu obrad pan Przewodnicz4cy
poinformowal , 2e sprawozdanie z wykonania bud2etu gminy za
2009 rok radni otrz5rmali l4cznie z za'wiadornieniem o terminie
sesji i w zwiqzl<v z powy2sryrn odst4piono od ponownego czytanra
powy2szego materialu. Wobec powy2szego pan Przewodnicz4cy
poprosil radnych o zglaszanie uwag i zapytan do powyZszego
sprawozdania. W nviwku z brakiem zapytan pan Przewodnicz4cy
przyst4pil do kolejnego 5 punktu obrad , w ktorym pan Dariusz
Trybuchowicz - Wojt Gminy zapoznal wszystkich zebranych
poprzez odczytanie z UchwaJ4 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 19 marca 2O10 roku w
sprawie zaopiniowania przedlo2onych przez Wojta Gminy
Slawatycze sprawozdan z wykonania bud2etu gminy w 2009 roku.

W kolejnym 6 punkcie obrad pan Przewodnicz4cy
poprosil o zabralrie glosu radna p. Dorotg Sobczuk
Przewodnicz4c4 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy , ktora odczytala
Uchwale Nr 1/2010 Komisji Rewizyjnej z dnia 16 marca 2010
roku w sprawie opinii o wykonaniu budZetu Gminy w 2009 roku
w sprawie wniosku do Rady Gminy o udzielenie Wojtowi Gminy
absolutorium.

Nastgpnie pani Przewo dnicz4ca Komisji Rewizyjnej
w 7 punkcie obrad odczytala wszystkim Uchwalg Skladu
Orzekaj4cego Regionalnej lzby Obrachunkowej w Lublinie z dnia
19 marca 2010 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Slawatycze o udzielenie Wojtowi Gminy
absolutorium z t5rtulu wykonania bud2etu za2OO9 rok

Przystgpujac do kolejnego punktu obrad pan
Przewodnlcz4cy otworzyl dyskusjg nad przedloionym
sprawozdaniem z wykonania budZetu gminy w 2O09 roku.
Glos zabral radny Jacek Mazaniuk i odczytal wyst4pienie , ktore
stanowi zal4cznik do protokolu z Sesji. OdnoSnie wyst4pienia
radnego glos zabral W6jt Gminy , kt6ry stwierdzil , takiego
wyst4pienie sig spodziewal. OdnoSnie realizacji zadai przez gming
Wojt poinformowal , 2e cifiy na nim szereg obowiqzkow aJe i te2



obowi4zki spoczywaj4 na radnych , kt6rzy zostali wybrani przez
spoleczeristwo. Rola radnego nie mo2e sig ograniczyi tylko do
rzucenia hasla i zlecenie wykonania danego zadania inn5rm .( min.
sprawa p. l-ukaszewicz odnoSnie wykonania prz5rl4cza
kanalizacyjnego w Lisznej przez jej posesjg ).Po tym wyst4pieniu
glos zabral radny Jacek Mazaniuk i zwrocil uwagg na to , 2e nie
jesteSmy tu po to aby sig nawzajem glaskai ale po to aby mowii ,

co nas boli. A je2eli chodzi o wspomnian4 sprawe p. tr-ukaszewicz
radny poinformowal , zwr6cil sig z propozycj4 podjgcia pr6by
poprzez kolejn4 rozrnowe z t4 pani4, w ktorej sam chcial r6wnieL
uczestniczyi , ale rada tej propozycji nie przeglosowa,la i nie
podjgto wniosku w powy2szej sprawie. Zabieraj4c glos Wojt w
sprawie realizacji zadania z zakres:u ekologii i szczeLeoSci szamb
oraz ladu i porz4dku na posesjach wyjaSnil , 2e do tego zadania
chcial zaangazowac stra2ak6w aJe za ka2dy wyjazd do po2aru lub
wypadku stra2acy otrzyrnuj4 ryczalt i niestet5r tym sposobem nie
pozyskatr straZakow do przeprowadzenia tej akcji. W tej sprawie
zostaly wykonane broszurki m6wi4ce o przestrzeganiu ladu i
porz4dku na terenie posesji oroz o konsekwencjach nie
przestr?Egania Regulaminu ladu i porz4dku na terenie Gminy.
Problem z wywo2onyrni Smieciami jest w dalszym ci4gu .Po prostu
mieszkaricy Gminy i nie tylko wol4 Smieci zostawic w miejscach do
tego nie dozwolonych a ni2eli wystawii kosz do odbioru no i
oczJrwiScie za niego zaplacic. OdnoSnie ekologii i porz4dku
zabieraj4c glos p. Dyrektor Zespolu Szkol zurrocil uwagq na to , 2e
moZemy przez dzieci i mlodzieL szkolna trafiai do ich rodzicow lub
dziadkow aby informowali jak powinni postgpowai aby nie robic
problemu sobie i innym za1miecaj4 miejsca do tego nie
przystosowane. Przy wspolnej pomocy moZe sig udac wiele spraw.
Moie moZna sig pokusie i zorgarizowai w te miejsca np. MoScice
Dolne i przy okazji posprz4tamy te miejsca. Natomiast jeZeli
chodzi o nat€Zenie ruchu du:irch - cigiarowych samochodow to
nauczyciele maj4 ntrracac szczegoln4 uwage pelni4c swoje dyZury
na zewrt4trz aby nie doszlo do nieszczgScia .W miastach
spoleczenstwo jest do takiego ruchu pojazdow prryztnyczajone
inaczej jest to odbierane w malych miejscowoSciach i st4d te
problemy. Bedac przy glosie Dyrektor ZespoLu Szk6l zwrocil sig do
radnych o podanie konkretnych propozycji , co do pomocy przy
sprz4taniu miejsc zanieczyszczonych i w miarg mo2liwoSci bgdzie
sig staral pomoc. Zabieraj4c gtos Wojt Gminy stwierdzil , 2e nie
jest do konca przekonany w pomoc dzieci i rnlodzieiry
porz4dkowaniu tych miejsc . A wiqZe sie to z tyrn , 2e np.
kopalni piasku jest po prostu wszystko od kawalkow betony po
rzeczy osobiste a je2eIi chodzt o porz4dkowanie MoScic to Smi8eci

przy
.na



s4 w wodzie i na skarpach no i wi42e sie to z niebezpieczenstwem
dla dzieci i chyba rodzice nie wyra24 zgodg na udzial swoich dzieci
w takiej akcji. Zabieraj4c glos co , do tego tematu radny Jacek
Mazaniuk stwierdzil , 2e pomysl i inicjatywa jest dobra ale
musimy z l:ud2rni rozrnawiac i doloLye staran do wzajemnej
wspolpracy. Efektu nie osi4gnierny ju2 na drugi dzien po prostu
potrzeba na to czasu. Przy tyrn trzeba niejednokrotnie komuS
zurocic uwage i tym samym sig dla danej osoby narazic.
Arkadiusz Misztal - Sekretarz Gminy zuw6cll uwage na fakt , 2e
gl6wnym tematem do dyskusji w tym punkcie jest udzielenie
absolutorium za wykonanie bud2etu za 2OO9 rok i nad tyrn naleLy
sig w tej chwili skupii zgodnie z porz4dkiem obrad Sesji , a
dyskusjg nad innSrmi sprawami naleLry przenieSd do innego
punktu obrad Po zakonczeniu dyskusji przystgpuj4c do
kolejnego punktu obrad pan Przewodnicz4cy zapoznal radnych z
projektem Uchwaly Nr XXV / 155 I2OIO dnia 30 kwietnia 2010
roku Radv Gminv Slawatvcze w sprawie rozpatrzenia
sprawozdania z wykonania budZetu gminy za 2OO9 rok i
udzielenia absolutorium Wojtowi Gminy.

W wyniku przeprowadzonego glosowania jawnego - w ktorym
glosowa-lo 11 radnych uchwala zostala przylgta przy 8 glosach -
za i 3 glosach - wstrz5rmuj4cy sig.'

Ad. 8

W kolejnym punkcie obrad $os zabral Wojt Gminy i zapoznal.
radnych ze sprawozdaniem z dzialaJnoSci Gminy .OdnoSnie strat
poniesionych w MoScicach Dolnych wskutek powodzi napraw drog
nie moZemy tych napraw dokonai w tej chwili w caloSci ,

poniewer2 czekarny na komisjg p. Wojewody do oszacowania tych
szkod. Zbierane teL byly podpisy i sporz4dzane dokumentacje w
zuiapl<t z za'waJeniem sig stod6l , budynkow gospodarczych po
opadach Sniegu. W tej chwili otrzJrmaliSmy pismo , o blrm , 2e

nasza gmina zostanie wpisana do Dz. Urz. jak gmina bezpoSrednio
nara2ona na szkody nitryane z opadarni Sniegu. Wniosek zostaf
zloilony z podaniem kwoty i rno2e % tej sumy zostanie naszej
gminie przyznana i przekazana.
Jeieli chodzi o remont Nadbu2anki , to ze wzglgdu na brak na to
przedsigwziecie Srodkow nie zostanie przeprowadzony. W zwazka
z powyLsrym Wojt poinformowal , 2e zlozyl wniosek o naloZenie
nakladki asfaltowej od Wydumki przez wieS Liszna poniewaZ w
wyniku ci4glego ruchu i przejazdu duZych i cig2arowych



samochodow wykonanie tego jest niezbgdne z wwagj na budynki ,
kt6re s4 przy tej drodze.
W sprawie pogorzelcow p. Niewgglowskich Wojt poinforrnowal ,2e
ze strony Urzgdu zosta\i zaJ.atvione ws4rstkie sprawy odnoSnie
dziedziczenia tej dzia-tki przez tych paristwa .W tej chwili beda
mogli wyst4pi6 o pozwolenie na budowg prrpluszczarny , 2e ju2 w
polowie maja bgdzie to moZliwe. Plany domu teL s4 w trakcie
rysowania i jeheli bgdzie wiadomo ile potrzeba pustakow na
postawienie tego mieszkania , to jest firma konkretnie p. Bedenak
ktory sprowadzi niezbgdn4 i1oS6 pustakow bezpoSrednio od
producenta bez dodatkowych kosztow na plac budowy. Wojt przy
tym temacie serdecznie wszystkim podzigkowal , zv
zaanga2owastie , pomoc i wplaty jakich dokonali mieszkarlcy dla
tych panstwa. Zebrane pieni4dze s4 na koncie i beda
przeznaczorre na reaJtzacj 9 budowy domu.
Nastgpnie W6jt poinformowal o przeprowadzonyrn bie24cym
remoncie boks6w strer:2ackich w OSP Slawat5rcze , zakupiono
material do remontu w Jablecznej .Zostala zakupiona kosiarka do
koszenia trawnik6w i stadionu za okolo 10,000 zl. do tego
ci4gniczka dokupiony zostanie jeszcze plug do odSnie2ania ,

zarniatarka or az pr zy czepka.
Koftcz4c swoje wyst4pienie W6jt poinformowal o rozpoczgtej
kontroli kompleksowej w Urzgdzie przez Inspektorow z RIO w
Lublinie bedzie ona trwa-la do konca Maja br. chyba , 2e bgd4
zmuszeni jq przedluLryd .Jest to kontrola , kt6ra odbywa sie co 4
lata miala byi w lutym afe ze wzglgdu na pow6dl , ktora miala
miejsce zim4w naszej gminie jest przeprowadzana w t5rm czasie.
W zvrtry,l<t z planowanym rozpoczeciem budowy kanalizacji na ul.
Kodenskiej i przyleglych w miesiacu maju planujemy
przeprowadzic zebranie mieszkancow tych ulic celem uzgodnienia
niezbgdnych kwestii w tej sprawie.
Przedstawione sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu z
Sesji.

Ad. 9

Przewodnicz4cy obrad przyst4pil do kolejnego punktu obrad -
podejmowanie uchwal
W zwiryl<u z tyrn, 2e wsz,ystkie projekty uchwal radni otrzJrmali
wraz z zawiadomieniem o terminie sesji odst4piono od ponownego
ich czytania. JednoczeSnie poinformowal , 2e przy ka2dej uchwale
radni mog4 zgjaszac swoje zapytania i uwagi.

- uchwala w sprawie zmian w bud2ecie Gminy na 2010 rok



Uzasadnienie do tej uchwaly odczytal.a p. Ewa Lorenc - Skarbnik
Gminy W nt"iaalru z brakiem zapytan przyst4piono do
przeprowadzenia glosowania w ktorym glosowalo 10 radnych i
uchwala zostalaprzylgtajednogloSnie przy lO glosach - za.

- uchwala w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
Gminnego OSrodka Kultury w Slawatyczach za2OO9 rok,

W zuiry,lcta z brakiem zapytan przyst4piono do przeprowadzenia
glosowania w ktorym glosowalo 10 radnych i uchwala zostaJ.a
przylgtajednogloSnie przy lO glosach - za.

- uchwala w sprawie zatvtterdz.enia sprawozdania finansowego
Gminnej Biblioteki Publicznej za2OO9 rok.
W zwiaplu z brakiem zapytaf przyst4piono do przeprowadzenia
glosowania w ktorym glosowalo 10 radnych i uchwala zostala
przyjqta jednogloSnie przy lO glosach - za.

- uchwala w sprawie wyra2enia zgody na zbycie nieruchomoSci .

WyjaSniaj4c W6jt Gminy poinformowal , 2e chodzi tu o
nieruchomoSi po p. Wit Mariannie w kol. Liszna. Grunty dzier2awt
p. M. Sawicki natomiast zabudowania sa do wyceny i sprzedaLy w
drodze przetarga nieograniczonego. Zabudowania stoj4 bez
uz5rtkownika i niszczej4. Do tego budynku nawet w czasie
styczniowej powodzi nie chcialy sig rodziny przeprowadzic , do
ktorych wyszedlem z taka, propozycj4. Potrzebnajest zgoda Rady
poprzez podjgcie uchwal5r aby rnoLna bylo te budynki sprzedac.
W zutiaalnt
przyst4piono

brakiem kolejnych pytan do powy|szej uchwaty
przeprowadzenia glosowania w ktorym glosowa-lo

11 radnych i uchwala zostatra przyjgta jednogloSnie przy 11
glosach - za.

Ad. 10

- psy w Lisznej odpowiadajac Wojt Gminy poinformowal , 2e s4 to
psy , ktore ulokowatry sig na opuszczonej posesji po prostu suka ze
szczenigtatni , problem jest duZy poniewa2 takich sytuacji marny
praktycznie w kazdej miejscowoSci z Sajowki rownieZ wptynglo
pismo do weterynarii o bezpanskich psach W Slawatyczach
natomiast jak psy zaatakowaly kobiete na rowerze to nlkt z
najblniszych s4siad6w nie pomogl Policji w ustaleniu do kogo one
nale24. Ps6w tych nie mamy gdzie umieScic - schroniska nie
przyjmuja. Udalo sie nam zalatwic , 2e w nastgpnym tygodniu
zostan4 zabrane dwa najbardziej groLne - kosz zabrania jednego
to kwota przeszLo 2.OOO, zl. + YNT

z
d
i



- natg2enie ruchu pojazdow duLrych - cigZarowych przez
SlawaQrcze iprawdopodobnie bgdzie do jej pory , kiedy zostanie
naprawiona droga w kierunku Mostow prrypuszczalny termin
zakonczenia remontu nie jest znarry. Na razie wszystkie
samochody w kierunku przejScia z Ukratn4 s4 kierowane przez
Slawatycze. Policja pelni swoje patrole i dyintry ale samochody
jadaju? od godziny 3 rano i w poZnych godzinach wieczornych.

- przejgcie budynku po Stra2y Granicznej - sprawa jest w toku
.W polowie maja maj4 wyst4pii z wnioskiern o zatwierdzenie
geodet5r do podziatru dzialki i zostan4 wowczas zalatwiane
wszystkie formalnosci zvtiqzane z przekazaniem dla naszej Gminy
tego budynku.

- natomiast je2eli chodzi o drugi budynek przy wl. Spokojnej to
mieszkania w nim b9d4 sprzedawane w drodze przetargt przez
Staroste. 54 osoby zainteresowane ich kupnem.

- celem uporz4dkowania kopalni piaski w Jableczne planujemy
teren wyrownae prz5r pomocy cig2kiego sprzgtu DET-a - aby nie
bylo mo2liwoSci dalszego wSrwoZenia Smieci.

- na dzialalnoSc Zwiry,ku Celowego z siedzib4 we Wlodawie
przekazujemy nasze skladki .WplaciliSmy 56.000 zl. i te pieni4dze
poszty na cele biurowe .W tej chwili planda dopiero rozpocz4c
inwestycjg - budowe skladowiska odpadow.

- zatrz5rmywanie sie samochodow osobowych prry szkole jest to
rownieL du2y problem po prostu uz5rtkownicy i przywoLqcy dzieci
rodzice nie korzystaj4 z parkingow , ktore s4 wykonane do tego
celu. Wojt zwrocil sig z prosba do p. Dyrektora Zespotu Szkol aby
na ten problem zwrocic szczegoTn4 uwage i przy najbli2szej okazji
uczulii nauczycieli jak i rodzicow.

- zbiorka sprzgtu AGD w tej chwili je2eli kupujemy nowy sprzet ,

to obowi4zkiem sprzedawcy jest zabra;:ie od kupuj4cego sprzetu
starego .Tak 2e w takiej sytuacji chyba nie bedzie aZ tak du2o tego
sprzgtu do zabrarrja.

- przepust w Zankowie - po rozmowie z p. Dyrektor stwierdzono ,
2e jest on w dobrym stanie i nie wymaga naprawy ale jeszcze raz
dokonamy sprawdzenia i zostanie podjgta decyzja o ewentualnej
naprawie.



- w sprawie oznakowania ulic - zostan4 zam6wione znal<r
drogowe w firmie z Olsztyna - tz\ t . znaki osiedlowe i postawimy je
w miejscach , gdzie zachodzi taka potrzeba.

Na zakonczenie Wojt Gminy podzigkowal wszystkim za udzielenie
absolutorium za rok 2OO9 .

Ad. 11

W zuriaals:r z luqlczerpal:iem porz4dku obrad Prz,ewodnicz4cy
podzigkowal wszystkim za ludzial w obradach i na tym Sesja
zostala zakonczona.
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